
 
 
 

 
 
 

Indkaldelse til ordinær generalforsamling for  
Grundejerforeningen Skyttebjerg 

 
 

Bestyrelsen indkalder hermed til den årlige generalforsamling. 
 

Mødet afholdes i Nærum Kirke, tirsdag den 19. marts 2024 kl. 19.00 
 
 
Der vil blive serveret øl, vin og vand 
 
 
Vedlagt: 

• Dagsorden 
• Bestyrelsen 
• Beretning fra tilsynsførende for fællesarealer 
• Regnskab 2023 og budget 2024 og 2025 
• Forslag til etablering af lade standere til elbiler 

1. El lade standere ved bestyrelsen 
2. Forslag fra Niels Vilhelmsen, Skyttebjerg 43 og Peter Mårtensson, Rundforbivej 157 

om bestyrelsens fratræden 
3. Forslag fra Jesper Aaby, Skyttebjerg 5 om præcisering af forslagsstillere og svar med 

navn og adresse 
• Vision 2030 – idéoplæg til kommende arbejde på fællesarealer 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Haveaffald hentes i uge 15 
  



Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent og referent 
2. Formandens beretning, herunder beretning fra udvalg (fællesarealer) 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab  
4. Behandling af indkomne forslag, forslag skal sendes skriftligt (helst pr. mail til enten 

formand@skyttebjerg.dk eller seketaer@skyttebjerg.dk) til bestyrelsen senest d. 11. marts 
2024 kl. 12.00 

a) Forslag til etablering af lade standere til elbiler samt plan for udrulning 
5. Fremlæggelse af budgetforslag 
6. Valg af bestyrelse  

a) Bestyrelsen indstiller til genvalg af tre medlemmer (se neden for) samt nyvalg af et 
medlem 

7. Valg af 2 suppleanter 
8. Valg af 2 revisorer 
9. Valg af revisorsuppleant 
10. Eventuelt: 

a) Størrelse på rest- og madcontainere 
b) 2030-plan 
c) Stikledninger 

 
 
Bestyrelsen 
Tom Kordt-Tronbjerg, Skyttebjerg 7   (ikke på valg)  
Peter Mårtensson, Rundforbivej 157   (på valg, modtager genvalg) 
Hanne Børme Simonsen, Skyttedal 44   (på valg, modtager ikke genvalg) 
Klavs Hansen, Skyttebjerg 67   (ikke på valg)  
Morten Emil Lassen, Skyttedal 52   (på valg, modtager genvalg) 
Niels Wilhelmsen, Skyttebjerg 43   (på valg, modtager genvalg)  
Steffen Thestrup, Skyttedal  (Ikke på valg) 
 
Suppleanter: 
Henrik Fænøe, Skyttebjerg 54  (på valg, modtager genvalg) 
Emil Julius Hansen, Skyttedal 54  (på valg) 
 
Revisorer: 
Niels Ebbehøj, Skyttebjerg 52   (på valg, modtager genvalg) 
Esben Vilshammer, Skyttebjerg 75   (på valg, modtager genvalg) 
 
Revisor suppleant:   
Ingen  
 
 



 

Regnskab for grundejerforeningen 2023 Budget 2023 Regnskab 2023 Budget 2024 Budget 2025
Indtægter Antal
Obl. Medlemmer 78 15.600             23.400             23.400             23.400             
Andre medlemmer 21 4.200               6.300               6.300               6.300               
Mægler indbetalt for dokumenter i forbindelse m. salg 500                 -                  
Indtægter i alt 19.800                30.200                29.700                29.700                

Udgifter
Afhentning af haveaffald fra private haver 8.500               9.178               9.000               10.000             
Bestyrelsesmøder/generalforsamling 2.000               1.172               2.100               2.300               
Gebyr, Mastercard (Nets) 2.500               3.196               3.800               4.000               
Administration af hjemmeside 3.900               -                  15.000             10.000             
Kontingent Frivilligcentret (kopiering mv.) 150                 150                 150                 150                 
Hjemmeside, domæne m.v. 1.050               675                 1.100               1.210               
Kontorudgifter 500                 900                 600                 600                 
Bredbånd 1.800               1.857               1.900               2.100               
Fælles arrangementer (vejfest mv.) 5.000               2.005               5.000               5.500               
Ansvarsforsikring 2.450               2.448               2.525               2.700               
Bankgebyrer 300                 462                 1.000               1.100               
Diverse -                  -                  -                  -                  
Udgifter i alt 28.150                22.043                42.175                39.660                

Resultat (8.350)                 8.157                  (12.475)              (9.960)                 

Beholdning når året er slut 21.752     29.909                17.434                7.474                  

Regnskab for fællesarealerne 2023 Budget 2023 Regnskab 2023 Budget 2024 Budget 2025
Indtægter Antal
Obl. Medlemmer 78 195.000            226.200            226.200            226.200            

-                  
forhøjelse 31.200             -                  -                  -                  
Indtægter i alt 226.200              226.200              226.200              226.200              

Udgifter
Forskønnelse af området 2030-plan (i 2023 lamper) 5.000               3.727               -                  -                  
Gartner, græslåning 51.000             51.540             54.000             59.400             
Gartner, ukrudtsbekæmpelse i rækkerne 10.000             13.250             10.500             11.550             
Gartner, græskanter, hækkeklipning, lugning 45.000             39.875             47.500             52.250             
Diverse anlægsarbejder 50.000             37.114             50.000             55.000             
Bevilget til El-ladestandere 2023 100.000            -                  -                  -                  
Bevilget til El-ladestandere 2022 100.000            -                  -                  -                  
Hensat til El-ladestandere fra 2022 & 2023 -                  200.000            -                  
Advokatomkostninger -                  -                  15.000             16.500             
2030-planen (lamper m.v. på alle stierne) 20.000             22.000             

-                  -                  -                  
Diverse -                  -                  5.000               5.500               
Udgifter i alt 361.000              145.506              402.000              216.700              

Resultat (134.800)            80.694                (175.800)            9.500                  

Beholdning når året er slut 217.013      297.707                 121.907                 131.407                 



  



Vedr. punkt 2 
Beretning fra tilsynsførende for fællesarealer 
 
Vi tester i øjeblikket solcellelamper 
Der er valgt 4 forskellige typer solcellelamper som alle blev sat op i september, planen er at  
de skal testes 1 års tid, hvorefter vi vil se på om vi skal have solcellelamper. Men vi kan allerede 
konkludere at der er flere af lamperne som ikke lever helt op til det vi gerne ville have.  
 
Der er blevet stynet flere træer i foreningen.  
 
Der var igangsat retning af fliser flere steder. Men vores tidligere gartnerfirma har ikke nået 
opgaven i 2023. Vi har derfor igangsat opgaven hos vores nye gartner, MesterGartneren. Vores 
kontrakt med Kjærsgaard Gartnerfirmaet udløb i 2023. Og deres pris for samme kontrakt steg med 
mere end 35.000 om året.  
 
Så̊ vi valgte at sætte vores gartneropgaver i udbud hos 3 gartnerfirmaer og vi valgte derfor ny 
gartner fra 2024 som blev MesterGartneren.dk, som blandt andet er vinder af ”Årets 
anlægsgartner 2023”.  
 
Der er i løbet af foråret 2023 flere gange blevet kommenteret på hækkene op og ned ad 
Skyttebjerg og Skyttedal. Hækkene ragede ud over fortovet og var flere steder højere end de 
tilladte 180cm. Jeg vil gerne takke dem af jer, der har fået klippet dem, så̊ der er fri passage. I 
samme forbindelse vil jeg minde beboerne som ikke har fået klippet deres hække, om at vi har 
nogle regler i foreningen, som vi alle skal overholde. De kan findes på hjemmesiden.  
 
Der er flere, der har henvendt sig og nævnt, at flere beboeres forhaver rager ud over stierne. Til 
dem med forhave, hvor bevoksningen vokser ud over fliserne på stierne, Vil I ikke være søde at få 
styr på dem i løbet af foråret, så̊ der ikke kommer flere henvendelser. Hvis I har brug for hjælp til 
opgaven, så spørg en nabo om de vil hjælpe, ellers kontakt vores nye gartner. 
  
Der vil blive afmærket båse til haveaffald den 22/3. Husk, at der kun vil blive afhentet haveaffald i 
de afmærkede båse, og hvis man selv starter en bunke, skal man selv skaffe den af vejen. 
Haveaffaldet bliver hentet mandag den 8/4. 
 
Vi håber på sol i hele perioden.  
 
Husk at hjælpe hinanden. 
 
Fælles havedag tænker vi, at man kan aftale internt i stierne, da det er svært at planlægge for os 
alle.  
 
 
 
  



Vedr. punkt 4a: 
Forslag fra bestyrelsen 
 
Forslag til etablering af lade standere til elbiler samt plan for udrulning 
 
Baggrund:  
Det er folketingets politik at mindst 1 mio. biler i Danmark skal være eldrevet. Det betyder med 
andre ord at el-biler vil være den foretrukne biltyper i de kommende år. Selvom der sker en kraftig 
udvikling i nedbringelse af lade tider, i form af ny teknik mv. så vil hjemme ladning stadig være en 
del af forsyningsleddet.  
 
Bestyrelsen har anvendt tiden med at belyse emnet ud fra investeringskrav, skattemæssige 
vinkler, drift omkostninger mv. 
 
På generalforsamlingen i 2023 blev der givet mandat til bestyrelsen om at undersøge 
mulighederne for etablering af el-lade stationer på grundejerforeningens p-pladser for en lukket 
kreds af brugere – nemlig grundejerne. Faktisk var emnet både oppe at vende på 
generalforsamling i 2021 og 2022. Projektet har således være længe undervejs – men set i 
bakspejlet, har vi undgået, for høje priser på anlæg, konkurser og produkter som er solgt selvom 
de faktisk ikke var færdig udviklet. 
 
Forslag til placering af anlæg: 
Området strækker sig fra Kirkeåsen til p-pladsen på Rundforbivej.  
 
Der opstilles el-ladere på kirkens plads på Kirkeåsen af kommunen og kirken. Derfor ville det være 
naturligt at placere en lade station på Rundforbivejs p-plads. Den skal dække Grundejere på 
Rundforbivej samt dele af Skyttedal. Derfor opstilles 2 stk. ladere til i alt 4 stk. opladning ad 
gangen.  
 
Der opstilles 1 stk. el-lader med 2 udtag ved vejmidtens p-plads. Det skal dække dele af Skyttedal 
og dele af Skyttebjerg.  
 
Der opstilles 1 stk. lade stander med 2 udtag på Skyttebjerg, på toppen af bakken, som dækker 
dele af Skyttebjerg. Det beregnes at hvert lade stik skal betjene tre el-biler. Anlæggene kan således 
betjene 24 el-biler ad gangen.  
 
Etablering sker i denne rækkefølge:  
1: Rundforbivej  
2: Vejmidten Skyttedal/Skyttebjerg  
3: Skyttebjerg 
 
  



Økonomi: 
 
 
Udbyder   A  B 
 
Installation per sted  kr. 40.000  Rundforbivej kr. 103.000 

Skyttedal/-bjerg kr. 52.000 per p-plads 
I alt   kr. 120.000  kr. 207.000  
Drift  0  0 
Adgang   Åben  Lukket 
Afregning   Til bruger  Til bruger  
Kontrakt periode  5 år   Ingen binding  
  
 
Note: Udbyder A tilbyder en løsning som alle kan benytte, hvis de har en aftale med udbyderen. 
Udbyderen vil ikke vise vores lade stationer på offentligt lade kort. Dette er en løsning, der går på 
kompromis med det tidligere lovede – at den valgte løsning kun skal være for 
grundejerforeningens beboere, for at mindske trafik på vejene. Men som bestyrelse synes vi, at 
prisforskellen i etablering er så tilpas stor, at vi ikke vil undlade at medtage tilbuddet. Der skal 
betales for nedtagning af anlægget ved kontrakten udløb. Udbyder betinger sig at de står for 
opsætning af anlægget. 
 
Udbyder A afregner til den enkelte bruger, til en gennemsnitlig elpris og fratrukket tilskud fra 
staten.  
Udbyder B: Grundejerforeningen ejer og betaler for anlægger men udbyder B, drifter anlægget. 
Udbyder B afregner på samme måde som udbyder A. 
 
Der stemmes om flg.: 
 
Forslag: 
Der stemmes om at opsætte el-lade standere på foreningens område svarende til det allerede 
afsatte beløb på kr. 200.000 + 10% buffer, samlet kr. 220.000. Bufferen står til rådighed for at få 
projektet i mål, men anvendes kun hvis det ikke går ud over andre projekter.  
 
Ja eller nej 
 
Hvis der stemmes ja til ovenstående, stemmes der om følgende tre muligheder. Den mulighed, der 
opnår flest stemmer vedtages: 
 

a) Tilbud fra udbyder A – etableringsomkostninger 120.000 kr. – åbent system, som 
alle kan benytte. 

b) Tilbud fra udbyder B – etableringsomkostninger 207.000 kr. – lukket system, som 
kun medlemmer af grundejerforeningen kan benytte. 

c) Bestyrelsen finder en tredje løsning inden for rammerne af det bevilligede. En 
sådan løsning skal efterfølgende præsenteres og vedtages af generalforsamlingen.  



Vedr. punkt 4b 
Forslag fra Niels Vilhelmsen, Skyttebjerg 43 og Peter Mårtensson, Rundforbivej 157 
 
Forslag til generalforsamlingen tirsdag den 19. marts 2024 i grundejerforeningen Skyttebjerg.  
 
Forslag: 
 
Bestyrelsen træder tilbage, og der afholdes nyvalg til hele bestyrelsen.  
 
Baggrund: 
 
Ifølge vedtægterne er grundejerforeningens formål bl.a. ”generelt at varetage grundejernes 
fælles interesser såvel over for offentlige myndigheder som over for privatpersoner.” 
 
Vi mener, at den nuværende bestyrelse i grundejerforeningen svigter denne opgave, og i stedet 
forsøger at optræde som myndighed i sager, der burde afgøres direkte mellem grundejerne og 
kommunen. 
 
Herudover mener vi, at bestyrelsen blander sig i andre forhold, som den ikke burde blande sig i. Vi 
oplever i den sammenhæng, at bestyrelsen i flere sager ikke handler efter beslutninger på 
generalforsamlingen men efter egen ikke oplyst agenda. 
 
Endelig mener vi, at bestyrelsen i udførelsen af sit arbejde optræder på en måde, der er 
konfliktskabende, så konfliktniveauet mellem bestyrelse og grundejerne er unødvendigt højt.   
 
Eksempel på indblanding i sager der vedrører kommunen og de enkelte grundejere: 
 
Ifølge kommunens regler skal alle hegn mod offentlig vej stå mindst 80 cm fra skellet. Det gælder 
også hegn mod skrænten på Rundforbivej. I forbindelse med genetablering og renovering af 
eksisterende hegn, har bestyrelsen i flere sager nidkært forsøgt at få denne regel overholdt. 
Senest er en af bestyrelsens medlemmer angiveligt ulovligt trængt ind på en grund for at 
kontrollere om reglen bliver overholdt.  
 
Hvorvidt de mange eksisterende hegn overholder reglen, har vi ingen holdning til. Men hvis de 
ikke gør, må det være en sag mellem den enkelte grundejer og kommunen. Og kommunen har 
ikke henvendt sig til nogen grundejer med krav om at få flyttet hegn længere ind.  
 
Eksempel på anden unødig indblanding: 
 
Beboerne i en flisegang er for nylig blevet enige om, at de godt kan klare sig med en mindre 
skraldespand og dermed kan spare nogen penge. Det har bestyrelsens formand modsat sig. 
 
 
 
 



Eksempler på konfliktskabende adfærd: 
 
To ældre beboere, der havde vanskeligt ved at flytte deres skraldespande op ad trapperne, 
placerede en affaldsbeholder på en plads bag hækken oppe ved vejen. Bestyrelsen krævede 
skraldespanden fjernet, og truede med at gøre det på grundejerens regning. Bestyrelsen fremførte 
argumenter mod placeringen, som kommunens Byplanudvalg efterfølgende afviste. Efter en 
længere konflikt står skraldespanden der stadig. 
 
Et andet eksempel er, da bestyrelsen fik fældet nogle birketræer og erstattede dem med 
æbletræer, uden at kunne dokumentere sygdom i træerne, som var argumentet for fældning – og 
uden at have orienteret alle beboerne omkring det pågældende fællesareal.  
 
Bestyrelsens ageren i forbindelse med skure på fællesarealer, har ikke været acceptabelt. Der er 
angiveligt fremsat trusler om sanktioner som inddragelse af udlånte fællesarealer og nedrivning af 
skure overfor grundejerne.  
 
Der kan nævnes flere eksempler end de ovenstående, men det mener vi ikke er nødvendigt, for at 
nå frem til den konklusion, at der bør vælges en ny bestyrelse, der lægger en ny retning for 
bestyrelsesarbejdet.  
 
På vegne af en række grundejere 
 
 
 
Niels Vilhelmsen   Peter Mårtensson 
 
Skyttebjerg 43    Rundforbivej   157 
  



Vedr. punkt 4c 
Forslag fra Jesper Aaby, Skyttebjerg 5 
 
Alle kommentarer / forslag stillet på gf og eller andre møder skal fremover benævnes med 
forslagsstillers navn og fulde adresse samt bestyrelsens svar med navn og adresse ,  således at alle 
fremtidige “misforståelser” undgås. 
 
 
 
Vedr. punkt 10b 
 
Vision for 2030 

Med henblik på at gøre området mere tidssvarende samt at få nogle af de oprindelige tanker med 
området tilbage påtænker vi at arbejde med blandt andet følgende punkter.  

• Belysning på alle stier, med ensartet lamper.  
• Få fjernet hækken fra Skyttedal til Rundforbivej 157 for efterfølgende at etablere 

ligusterhæk.  
• Etablering af en vedligeholdelsesfri blomstereng og birkelund på det store grønne 

fællesareal ved Rundforbivej, bag den nye ligusterhæk  
• Afmærkede parkeringsbåse på alle foreningens parkeringspladser.  
• Få kigget på reetablering af ligusterhækkene flere steder.  
• Beplantning med nye og flere Himalaya birketræer. Som er den type vi allerede har  
• Gøre at fællesarealerne bliver mere indbydende til fælles brug, fx ved opførelse af fælles 

grillområder med bord/bænkesæt.  

Dette er foreløbig kun ideer, og før de bliver besluttet, bliver de omkringliggende huse inddraget. 
Den normale vedligeholdelse kommer naturligvis forud, for at lave nyt. Men der vil arbejdes på at 
få dem implementeret frem mod 2030  

Forslag til yderligere tiltag er velkomne og kan sendes til os via vores hjemmeside under "Kontakt 
os".  

 
 
 


